
Trzydziesta  trzecia sesja Rady Miejskiej odbyta 

 w dniu 28 września 2017 roku  w Trzcińsku-Zdroju 

_______________________________________________________ 

P R O T O K Ó Ł Nr XXXIII/ 2017 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

28 września 2017 roku 

 
Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 15 

04
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 16
 08

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 12 Radnych 

Brak radnych 

1. Edwarda Iwańskiego 

2. Mirosława Jabłońskiego 

3. Zdzisława Iwanickiego 

 
co stanowi – 80% 

 

Obrady XXXIII sesji otworzył Wice przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Kowalski, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, Burmistrza, Zastępcę Burmistrza, Pana skarbnika 

Kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy obecności - 12 radnych obecnych.  

/ lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i jednostek organizacyjnych z 

terenu gminy Trzcińsko– Zdrój, Zastępca Burmistrza, Skarbnik Gminy, mieszkańcy miasta. 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do punktu I. 2  Przyjęcie porządku obrad  

 

Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony radnym 

wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji. Czy są wnioski o zmianę porządku obrad? 

 

Nie zgłoszono. 

 
Porządek obrad  sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
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1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
1. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr 
XXXIII/329/2017) 
2. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk nr XXXIII/330/2017) 
3. zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia 
ich granic i numerów oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. (druk nr XXXIII/331/2017) 

4. w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XXXIII/332/2017) 

 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 

Przewodniczący obrad- kto z państwa jest za przyjęciem porządku obrad? 

 

- za- 12- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
Przewodniczący obrad– protokół z XXXII sesji był do wglądu w Biurze Rady i teraz jest dostępny na 

sesji, czy ktoś chce wnieść uwagi do protokołu? 

 

Nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący obrad– wobec tego, że nie ma uwag proponuje przyjąć protokół z XXXII sesji bez 

odczytywania. 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie.  

  

 

Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 

1. Informacja Burmistrza. 
 

Informacje przedstawił Burmistrza pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan Piotr Przytuła- jakie są dalsze kroki w sprawie tych tras rowerowych, kiedy będzie to 

robione. 
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Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek- Chodzi tu o trasę nie po nasypie kolejowym i u nas to będzie 

to oznakowanie do Strzeszowa a nie budowanie. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- Trasa Pojezierna w tym roku prawdopodobnie nie ruszy. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 
 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej. 
Informację przedstawił Wiceprzewodniczący rady pan Robert Kowalski- do biura rady wpłynęły 

pisma, które Radni otrzymali na pocztę elektroniczną. Czy Radni mają jeszcze pytania? 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący obrad- czy są interpelacje i zapytania? 

 

Radny pan Piotr Przytuła- złożył interpelację na piśmie w sprawie przycinki drzew na stadionie. Druga 

sprawa to, że w ramach projektu maja być składane wnioski o place zabaw czy nie ma możliwości 

złożenia jakiegoś wniosku na stadion to znaczy ogrodzenie czy piłkołapy. Jest tam też zaniedbany 

pomnik poniemiecki. Czy można to poprawić. 

 

Zastępca burmistrza pan  Emilian Osetek-  przycinka drzew to oczywiście jak gdzie tylko możliwość to 

zrobimy, a jeśli chodzi o infrastrukturę sportową to oczywiście Urząd Marszałkowski co roku daje 50% 

dofinansowania ale nie więcej niż 20 tys. zł wkładu własnego. My planujemy to pozyskać na budowę 

szatni w Piasecznie. Jest też program ministerstwa sportu i turystyki na poprawę infrastruktury 

sportowej ale tam minimalna wartość projektu to 300 tys. zł. Nie mamy takiej kwoty do dyspozycji. 

 

Więcej interpelacji  nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Trzcińsko-Zdrój (druk nr XXXIII/329/2017) 

 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Janusz Pieróg- nasuwa się kilka uwag czy ogóle dobrze ze my w to wchodzimy bo kilka 

naszych projektów takich jak oczyszczalnia czy jezioro miejskie, czy termomodernizacja szkoły w 

Góralicach. Ja będę głosował przeciwko, ten program padnie ze względu na to, że jest to program 

Lokalny a nie Gminny. Dodatkowy minus to, że  w Gminie nie tylko Stołeczna jest wioską 

popegerowską. 
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Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- dlaczego znalazła się tylko Stołeczna w tym programie ale wiosek 

popegerowskich jest więcej jak Piaseczno, Babin Chełmy Gogolice, pytałem na komisji pana 

Radeckiego i odpowiedział wymijająco i jest teraz pan Doktor czy może mi pan odpowiedzieć i jeszcze 

pan Radecki powiedział, że można walczyć projekty to dlaczego nie można łączyć parku w Piasecznie. 

 

Przewodniczący obrad- miejscowość w Piasecznie wydaje się być zaniedbana od wielu lat borykamy 

się z problemem wybudowania świetlicy i zasadne by było tą miejscowość umieścić. 

 

Pan Maciej Dudziak – AWIL Poznań- co do kwestii czy lokalny czy Gminny to oczywiście nie ma to 

znaczenia, z uwagi na kwestie tego iż rewitalizacja może być robiona zgodnie z wytycznymi 

Ministerstwa Rozwoju jest to ścieżka przyjęta na podstawie wytycznych a nie ustawy do 2023 roku 

można tak to opracować.  Natomiast my  robiliśmy to na podstawie wytycznych. My skracamy ten okres 

ponieważ minimalny okres przyjmowania rewitalizacji zgodnie z ustawą to ponad 250 dni i wówczas 

nie zdążylibyśmy otrzymać dofinansowania w pierwszym rozdaniu środków Unijnych nawet duże 

miasta uciekły od procesowania zgodnie z ustawą i stwarza nam dokładnie taki sam program. Po co nam 

będzie potrzebny dokument który co roku się zmienia. Uwaga co do miejscowości popegerowskich nie 

odgrywa to dużego znaczenia czy też tego czy my mamy dobre zabytki czy nie. Ja przypomnę, że 

zgodnie z wytycznymi to nie wszystkie miejscowości możemy wziąć pod uwagę i jest to określenie ram 

to jest 20% powierzchni Gminy i 30% mieszkańców, te dwie miejscowości to są miejscowości 

wynikające z delimitacji, szczególne zagnieżdżenie problemów w tych dwóch sferach. Mamy też karty 

projektu gdzie są terminy i koszty i jest to oparte o możliwości finansowe gminy, jest to drugi element, 

który jest ważny. Odpowiedź na pytanie trzecie to projekty można ze sobą łączyć w ramach jednej 

miejscowości projekty infrastrukturalne z projektami socjalnymi. Ponieważ nie będzie to spełniało 

kryterium projektów rewitalizacyjnych. Ten dokument czy jego sposoby tworzenia są odhumanizowane. 

Są to wzory matematyczne gdzie jest możliwość dokładania danych. Nie ma tu ograniczeń co do 

włączania poszczególnych miejscowości. Bywają sytuacje takie jak u was gdzie flagowym projektem 

była strefa gospodarcza. Nie jest to program postulowany tylko rzeczywisty a projekty powinny być do 

zrealizowania, ale nie ma tu żadnego problemu jeśli gmina całego programu zrealizować.   

 

Przewodniczący obrad-  powiedział pan przed chwilą, że tereny popegreewoskie, to nie ma żadnego 

znaczenia, na pierwszych konsultacjach było to powtarzane i że było to kluczowe bo daje nam większe 

szanse na pozyskanie dofinansowania. 

 

Pan Maciej Dudziak – AWIL Poznań-  jest to pewien skrót myślowy, jeśli natomiast na określonym 

terenie jest postpegerwoskie i jest dziedziczenie problemów wynikających z tamtego okresu. To 

uzyskuje dodatkowe punkty. To był jeden z aspektów i wówczas mogłoby mieć to znaczenie. Defakto 

tego problemu w skali Polski nie ma.  

 

Przewodniczący obrad-  na konsultacjach zostało to przedstawione jako kluczowy element. 

 

Pan Maciej Dudziak – AWIL Poznań- to służyło tylko temu, żeby znaleźć wspólną klamrę przy 

określeniu celów. 

 

Przewodniczący obrad-  jakie jest dofinansowanie inwestycji jakie wpisujemy do tego programu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jest tu działanie dwutorowe tu mamy projekt na opracowanie 

programu i wszystkie działania związane z przygotowaniem do przyjęcia tego programu zamykają się 

kwota około 60 tys. zł dofinansowanie to 90% a nasze koszty to około 6 tys. zł. Jak tego nie 

podejmiemy to te koszty 60 tys. zł będziemy musieli ponieść z własnych środków. Tam są projekty na 

łącznie około 4 miliony i finansowanie na to jest przewidziane na poziomie 80% my nie musimy tych 
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wszystkich działań zrealizować możemy coś pominąć ale nie na tym etapie. Ale jest tam jeden projekt to 

znaczy utworzenie strefy gospodarczej i to jest projekt priorytetowy i będzie generował dla nas korzyści. 

 

Przewodniczący obrad- czy dofinansowanie jest 80% czy do 80%. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  do 80%. 

 

Przewodniczący obrad- czy VAT jest kwalifikowany? 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  - tego nie powiem na dzień dzisiejszy. Skarbnik mówi, że 

kwalifikowany. 

 

Przewodniczący obrad- ze strefy gospodarczej planujemy działki sprzedać czy wówczas nie będziemy 

musieli oddać VAT? Z tego co się orientuję to musimy oddać i nie jest to już 80%. Wówczas będziemy 

mieli dochody i nie będzie to 80% a później wyjdzie, że 40%. 

 

Skarbnik Gminy pan  Ryszard Makuchowski- ale tu w oczyszczalni było inaczej bo zależy czy VAT 

od inwestycji jest do odzyskania czy nie. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- przyjęcie tego programu nie zobowiązuje nas do niczego, a 

nie przyjęcie tego programu to wówczas z własnych środków musimy wydać około 60tys. zł. 

 

Przewodniczący obrad- ale nikt nas nie pytał czy chcemy opracowywać taki program. A teraz pan 

mówi, że musicie to przyjąć bo stracimy.  

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  program rewitalizacji był układny pod strefę gospodarczą. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- taka sama sytuacja była przy projekcie poprzednim pan Iwanicki zadał 

pytanie czy jak się wycofamy z tego programu to koszty zostaną poniesione. Każdy się wystraszył i 

zagłosował za a program nie przeszedł. Znowu się wystraszymy i zagłosujemy za i znowu stracimy 

kolejne pieniądze. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Emilian Osetek-  w momencie przyjęcia programu kończy wniosek i nie 

ponosimy żądnych kosztów więcej. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  Panie doktorze co się stanie jak przyjmiemy ten program 

i nie zrealizujemy żadnej inwestycji? 

 

Pan Doktor Maciej Dudziak – AWIL Poznań-  nic się nie stanie, jest o charakterze deklaracyjnym. 

Mogą się wydarzyć inne elementy. 

 

Radny pan Janusz Pieróg- co się stanie jak nie podejmiemy dzisiaj tej uchwały i dalej będziemy 

procedować. 

 

Pan Doktor Maciej Dudziak – AWIL Poznań-  zgodnie z harmonogramem czas na przyjęcie tej 

uchwały jest do 30 września. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  o tej rewitalizacji rozmawiamy 3 raz poszliśmy skrótem i musimy podjąć 

uchwałę w dniu dzisiejszym, można było by rozmawiać ale pod kontem rozwinięcia tej  rewitalizacji 

jest to cios dla mieszkańców Piaseczna. 
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Przewodniczący obrad-  czy jak to przyjmiemy to  co będzie realizowane będzie zależało od Burmistrz 

czy będziemy my decydować. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wiadomo, że wchodzimy w projekt i będzie tu musiało być 

odzwierciedlenie w budżecie. 

 

Radny pan  Janusz Pieróg-  Panie Doktorze co się stanie jak dzisiaj nie podejmiemy tej uchwały. 

 

Pan Doktor Maciej Dudziak – AWIL Poznań-  stracicie państwo możliwości wnioskowania o środki 

unijne i stracicie dofinansowanie do opracowania programu. Szkoda, że podczas konsultacji państwo 

tego nie zgłaszaliśmy. Mamy w tym roku kumulację środków na rewitalizację, więc wydłużanie 

przyjęcia tego programu nie jest właściwe. Na każdym etapie można włączać programy a tym hasłem 

wywoławczym jest to strefa gospodarcza i związana jest ona z wysokim poziomem bezrobocia. 

Pomimo, że program jest przyjmowany w formie uchwały to nie jest to zbiór prawa miejscowego. Jest 

to instrument o charakterze fakultatywnym. A nie wszystkie samorządy otrzymały środki na 

opracowanie tych programów. A refundacja jest 90% i pewnie bez tego nie zrobilibyście tego programu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  nawiązując do słów pana Doktora i tego co mówił pan 

Pieróg wniosek na termomodernizację nie przeszedł z dwóch powodów zabrało odnawialnych źródeł 

energii i Gmina na czas nie miała Planu Gospodarki Niskoemisyjnej i tu jest tak samo, jak będziemy 

składać dokumenty a my nie mamy planu rewitalizacji. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 7- głosów 

- przeciw-1- osoba 

- wstrzymało się 3- osoby 

- nie głosowała- 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XXXIII/ 329/2017 stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby 

radnych wybieranych w każdym okręgu. (druk nr XXXIII/330/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
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- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIII/ 330/2017 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie podziału Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na stałe obwody głosowania, ustalenia ich granic i numerów oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych. (druk nr XXXIII/331/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIII/ 331/2017 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 

XXXIII/332/2017) 
Przewodniczący obrad- Uchwała była przedstawiona i opiniowana na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych, Proszę przewodniczącego o przedstawianie stanowiska komisji. 

 

Przewodniczący komisji wspólnej Radny pan Janusz Pieróg - uchwała była omawiana na komisji i 

została zaopiniowana pozytywnie.  

 

Przewodniczący obrad- otwieram dyskusje czy są pytania? 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12- głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XXXIII/ 332/2017 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad -Radni otrzymali odpowiedzi na interpelacje złożone na poprzedniej sesji część 

odpowiedzi było udzielonych na pocztę elektroniczną. Czy radni są usatysfakcjonowani odpowiedziami, 

czy jeszcze, są jakieś zapytania? 

  

Radny pan Janusz Pieróg-  proszę o rozwinięcie informacji o stanie melioracji. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  jest to działka skarbu państwa i zwróciliśmy się do starostwa 

o usunięcie tego i jednocześnie poinformowaliśmy rolników o to by zadbali o rowy przy swoich polach. 

Odpowiem na wczorajsze zapytania pojemniki na „bio” odpady zakupimy w przyszłym roku w tym 

roku kończymy sprawę niebieskich papierowych i zrobimy napisy papier. Jednocześnie przy świetlicach 

dostawimy więcej pojemników małych na śmieci. Jeśli chodzi o zbiórkę wielkogabarytowych 

prowadzimy akcję promocyjną. 

 

Przewodniczący obrad-  poprzednia forma zabierała wszystkie odpady. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- działa PSZOK na który dwa razy w tygodniu można 

przekazać wszystkie odpady. 

 

Przewodniczący obrad-  mieszkańcy nie mają takiej wiedzy, że jakieś odpady wchodzą w to co 

powinni zabrać zgodnie z umową i dlatego ta akcja informacyjna jest właściwa. 

 

Więcej interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Przewodniczący obrad- Czy są wolne wnioski lub zapytania? 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria Woźniak- chciałam zapytać o tą sprawą na ul. 

Chojnickiej, która była omawiana na poprzedniej komisji, co zostało zrobione? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- była komisja z wizja lokalna prawdopodobnie będzie to z 

powództwa cywilnego ale ta Pani dostanie odpowiedź. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria Woźniak-przed chwilą jak szłam na sesję to zaczepiła 

mnie Pani Górlińska z Sienkiewicza i prosi o interwencję bo cieknie im dach. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- bieżące naprawy wykonuje pana Skiba. Ale zobaczymy.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Maria Woźniak-na koniec sierpnia wpłynęło pismo od Pani 

minister Elżbiety Rafalskiej z prośbą o informację. Czy radni dostaną odpowiedź na nie? 

 

Radny pan Witold Kordas- czy pojemniki na papier i na szkoło można postawić przy szkole w 

Góralicach. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- jeszcze jest akcja zamawiania i dostarczania 

 

Radny pan  Witold Kordas-  droga Dobropole, Rów, proszę o przycięcie drzew z wysokości bo nie 

można przejechać autobusem i maszynami rolniczymi. 
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Radny pan  Cornelis Vreeswijk- dziękujemy za 800 metrów drogi powiatowej. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- Następny odcinek to droga w Gogolicach  

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- tak planuje pan Starosta.  

 

Radny pan  Cornelis Vreeswijk-  czy można to zmienić bo przez wioskę droga nie jest najgorsza. Niech 

kontynuują od skąd skończyli. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- jutro będę prawdopodobnie u Starosty to ponownie z nim 

porozmawiam. 

 

Przewodniczący obrad- złoże wniosek by pan Starosta zmienił zdanie by nie robić nowej drogi przez 

wioskę tylko robili kontynuację od strony Trzcińska bo jest ten odcinek drogi w gorszym stanie. 

 

- za- 12 głosów 

 

Przewodniczący obrad-  stwierdzam, że wniosek został przyjęty. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  mam pytanie co ze studzienkami w miejscowości Piaseczno przy 

drodze gminnej. Czy będzie w tym roku cząstkowe łatanie drogi gminnej w Piasecznie? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- zrobiliśmy raz ale trzy kursy zwykle było to dwa razy w 

roku, ale po jednym kursie. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  czyli nie będzie robione, ale w kwestii łatania tej drogi oni ją łatają 

do boiska, a droga jest do lasu tam jeżdżą gospodarze do pól, i z roku na rok są coraz większe dziury i 

teraz jest przerwa dwa lata. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek- wiem, że była mowa o ty, że podczas łatania dziur ma być 

radny i sołtys, czy został pan poinformowany? 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  tak byłem tam ale oni twierdzili, że mieli nakaz łatać do boiska od 

pracownika Urzędu. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  szkoda że pan od razu nie zareagował. Jak będziemy latać i to 

jest nasza droga to będziemy to robić na całym odcinku. 

 

Przewodniczący obrad- ale czy sołtys i radny był informowany o tym, że łatają. 

 

Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  tak ja tam byłem, ale oni zrobili jak uważali. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  była mowa, żeby sołtys czy radny zwróci uwagę na to by 

oczyszczali dziury czy też robili to na całej długości drogi. 

 

Przewodniczący obrad- na jakim etap jest przekazanie wozu strażackiego dla Góralic. 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-umowa została podpisana i odesłana do Gryfina. 
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Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  ci co wywożą śmieci maja większy samochód i oni w Piasecznie 

koło posesji 25 to niszczą kostkę chodnikową. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan  Robert Juhlke-  co z wywozem śmieci przed wszystkimi świętymi przy 

cmentarzu? 

 

Zastępca Burmistrza pan Emilian Osetek-  urzędniczka, która zajmuje się gospodarką odpadami 

napisze pismo by śmieci przed wszystkimi świętymi wywieść dwa razy i po też by zostały uprzątnięte. 

 

Sołtys sołectwa Piaseczno pan  Robert Juhlke-  przy świetlicy w Piasecznie, dwa miesiące temu 

połamała się wierzba i cześć jej jest za świetlicą i wisi nad terenem świetlicy. 

 

Kierownik zakładu komunalnego pan  Bartłomiej Wróbel-  jutro będziemy w Piasecznie i uprzątniemy 

te studzienki i od raz zrobimy porządek z tym drzewem. 

 

Przewodniczący obrad-  do niedawna mieliśmy pracowników w ramach prac społecznie użytecznych, 

już ich nie mamy na wsiach, czy zakład komunalny przy cmentarzu mógłby te liście usunąć. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  sprawdzimy umowę z zarządcą cmentarza, czy to on ma robić 

czy zakład komunalny. 

 

Przewodniczący obrad-  Gminny zakład komunalny w zeszłym roku też wspomagał nas by uprzątnąć 

teren wiejski przy cmentarzu. 

 

Do punktu VIII. Zakończenie sesji.   
 

O godzinie 16
08

– Przewodniczący obrad zamknął XXXI sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim za 

przybycie.  
 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa                                           
 

 

 

 


